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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat de Raad van Commissarissen van de Nederlandsche Bank (DNB) 
zich zorgen maakt over het toekomstige salaris van de directie van DNB 
(ingezonden 17 maart 2014). 

Vraag 1
Hoe heeft de Raad van Commissarissen richting de aandeelhouder zijn 
zorgen geuit over de gevolgen van de inwerkingtreding van de Wet norme-
ring bezoldiging topfunctionarissen publieke en semipublieke sector?1 2 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de zorgen die de Raad van Commissarissen van DNB 
richting de aandeelhouder heeft geuit over het niveau van de toekomstige 
bezoldiging? 

Vraag 3
Heeft de Raad van Commissarissen bij het uiten van zijn zorgen over de 
bezoldiging onderscheid gemaakt tussen de bezoldiging van topfunctionaris-
sen en het salaris van de overige medewerkers? 

Vraag 4
Bent u van mening dat bezorgdheid over een te laag salaris van de directie 
van DNB gegrond is? 

Vraag 5
Wordt door de commissarissen van DNB bij het vaststellen van de bezoldi-
ging van directieleden rekening gehouden met het feit dat een groot deel van 
het toezicht verschuift naar de Europese Centrale Bank (ECB) en dat de 
verantwoordelijkheid die directieleden van DNB dragen daardoor kleiner 
wordt? Zo ja, waaruit blijkt dat? 

Vraag 6
Bent u van mening dat het gegeven dat de ECB een groot deel van het 
toezicht van DNB zal overnemen, van invloed dient te zijn op de hoogte van 
de bezoldiging? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.rtlnieuws.nl/economie/home/commissarissen-dnb-bezorgd-over-salaris-knot
2 Jaarverslag DNB 2013 http://www.dnb.nl/binaries/DNBJaarverslag2013_tcm46-305078.pdf
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